
تئاتر  سینما،  عرصه  بازیگران  از  یکی   
و تلویزیون در حاشیه بازدید از جشنواره 
»هنرهای دست ساز« به ارائه نقطه نظرات 
و پیشنهادات خود در حمایت از افراد دارای 
بازیگر  قائمیان  فرهاد  پرداخت.  معلولیت 
تئاتر، سینما و تلویزیون در حاشیه بازدید 
از جشنواره هنرهای دست ساز که با حضور 
افراد دارای معلولیت در حال برگزاری است در 
گفت وگو با »مهر« ضمن قدردانی از برگزاری 
چنین رویدادهایی که در راستای شناساندن 
توانمندی های این افراد برگزار می شود، بر 
ضرورت حمایت مستمر و همه جانبه از این 
افراد در عرصه های مختلف هنری، سینمایی، 
علمی، ورزشی، آموزشی و پژوهشی تاکید کرد 

و گفت: این حمایت ها می تواند با مشارکت در 
فعالیت های اجتماعی و اقتصادی و توجه به 
حقوق این افراد به بهبود شرایط زندگی آنها 
کمک قابل توجهی کند. وی افزود: برگزاری 
چنین نمایشگاه هایی می تواند به تغییر نگرش 
جامعه نسبت به معلولیت و پذیرش و احترام 
به حقوق این افراد کمک کند و فرصتی برای 
معرفی آثار هنری و ایجاد انگیزه برای ادامه 
فعالیت های این افراد باشد. ایجاد فضاهایی 
مناسب برای فعالیت افراد دارای معلولیت و 
فراهم کردن امکانات معرفی آثار و بسترسازی 
جهت کارآفرینی و کسب درآمد از بهترین و 
مؤثرترین راهکارها در ایجاد استقلال و اشتغال 
و تقویت بنیاد خانواده و جامعه در رسیدن به 

توسعه پایدار است. قائمیان با ذکر اهمیت توجه 
به رعایت کرامت افرادی که به نوعی درگیر 
محدودیت های ناشی از معلولیت هستند، اظهار 
کرد: کاربرد عبارت »افراد دارای معلولیت« 
پذیرش احترام به فردیت آنها است که با حمایت 
از این افراد می توان به رشد و شکوفایی ظرفیت ها 
و توانمندی های آنها کمک کرد. باید توجه شود، 
احترام به عزت نفس و کرامت این افراد فقط با 
بسترسازی در راستای استقلال آنها امکان پذیر 
است. این بازیگر سینما و تلویزیون با بیان اینکه 
تدوین،  فیلمنامه نویسی،  نویسندگی،  هنر 
دوبله و بازیگری نیز از عرصه هایی هستند که 
جامعه هنری می تواند در آنها از استعدادها و 
قابلیت های منحصر به فرد افراد دارای معلولیت 
بهره مند شود، تاکید کرد: بسترسازی برای همه 
افراد این حوزه با معلولیت ها و توانمندی های 
متفاوت، فرصت سازی برای رشد همه جانبه 
افراد، خانواده ها و جامعه است تا ضمن مشارکت 
آنها در فعالیت های مختلف، به افزایش سلامت 
و کارآمدی معلولان و ارتقای سلامت و توسعه 
جامعه منجر شود. قائمیان از تجربه خود 
به عنوان عضو شورای سیاستگذاری پنجمین 
دوره جشنواره بین المللی فیلم کوتاه »پرواز« 
گفت و در این باره توضیح داد: جشنواره »پرواز« 
یکی از منحصر به فردترین رویدادهای جهانی 

است که با بهره مندی از ظرفیت های گسترده و 
اثرگذاری ماندگار فیلم و سینما به فرهنگسازی 
در بیان مسائل و مشکلات و توانمندی های افراد 
دارای معلولیت می پردازد. وی ارسال حجم 
زیادی از آثار و مشارکت گسترده فیلمسازان 
و فیلمنامه نویسان در این رویداد را حاکی از 
اهمیت پرداختن به مسائل این حوزه و ناشی 
از موفق بودن جشنواره »پرواز« در افزایش 
آگاهی جامعه و ترغیب فیلمسازان به ساخت 
اثر در حوزه معلولیت دانست. وی با اشاره به 
نقش تأثیرگذار جشنواره ها در فرهنگ سازی 
تاکید کرد: جشنواره فیلم »پرواز« به عنوان 
یک رویداد فرهنگی می تواند به ایجاد فضایی 
برای گفت وگو و تبادل نظر در مسائل مختلف 
جامعه و افزایش اطلاعات منجر شود و با ترویج 
ارزش ها به مردم کمک کند تا رفتار خود را با 
توجه به این ارزش های اخلاقی و رفتاری با 
معلولان همسو کنند. این جشنواره قابلیت ارائه 
ایده های متنوع و متعدد در زمینه معلولیت 
برای فیلمنامه نویسان و فیلمسازان را دارد و 
حتی در سال های اخیر با معرفی بازیگران دارای 
معلولیت به عرصه فیلم و سینما نقش مهمی 
در ایجاد بسترهای مناسب جهت شکوفایی 
استعدادهای این افراد ایفا کرده است. این 
هنرمند با قدردانی از برگزارکنندگان جشنواره 
فیلم »پرواز« و جشنواره »همام« برای ارائه و 
نمایش توانمندی های افراد دارای معلولیت از 
تمامی مسئولان و دست اندرکاران خواست: 
با حمایت بیش از پیش از چنین رویدادهایی، 
موجب دلگرمی فعالان این حوزه و افزایش 
انگیزه برای برگزارکنندگان این رویدادها شوند.
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 امیرحسین مدرس درباره برنامه های جدید 
رادیوصبا که در آنها برای مخاطبان قصه گویی 
می کند، توضیحاتی بیان کرد. او که به گفته خود 
سال هاست از کار تصویر فاصله گرفته است، 
این روزها مشغول ساخت دو برنامه به عنوان 
»مشتاق دیدار« و »این مردم نازنین« در رادیو 
است. امیرحسین مدرس داستان های متنوعی را 
برای شنوندگان »رادیوصبا« روایت کرده است؛ 
از داستان های کوتاه طنز »قندپارسی« تا روایت 
داستان های روزهای بلند تابستان و عاشقانه های 
پاییزی در دفترهای فصلی رادیوصبا و روایت 

داستان های تاریخی در دفتر سرخ و دفتر 
هشت برگ، تا اینکه روایت داستان هایش »به 
توان هفت« رسید. »مشتاق دیدار« و »این 
مردم نازنین« برنامه های جدیدی از رادیوصبا 
هستند که مدرس در آن برای مخاطبان به 
روایت داستان های عامیانه می پردازد. مدرس در 
توصیح این برنامه ها بیان کرد: »مشتاق دیدار« 
روایت دلتنگی مردم برای دیدار یکدیگر است. 
دیدار دوست، فرزند، همکار و هر آشنای دوری و 
»این مردم نازنین« داستان روزهای جمعه مردم 
است. مدرس در ادامه بیان کرد: داستان های 
این برنامه ها از آن  جنس روایت هایی هستند 
که مردم دوست دارند. وی افزود: من شخصا به 
اینگونه برنامه ها علاقه مند هستم، چون هم شیوه 
روایی دارند و هم برگرفته شده از متن زندگی 
مردم است. مخاطب هم اگر شنونده دائمی این 
برنامه باشد طبعا با آن همذات پنداری می کند. 

این برنامه ها شباهتی که با زندگی روزمره همه ما 
دارد مورد توجه مخاطب قرار می گیرد و به راحتی 
ارتباط نزدیکی با آن برقرار می کنند. مجری و 
بازیگر باسابقه رادیو معتقد است: ارتباط رادیو با 
مخاطب یک رابطه صمیمانه است و شنوندگان 
دوست دارند داستان های خود را از رادیو بشنوند، 
زمانی که یک شنونده داستانی آشنا را از رادیو 
می شنود که بسیار شبیه زندگی روزانه او است، 
به دور از تجمل و تخیل و ظاهرسازی ارتباطش 
با این رسانه صمیمی تر می شود و بیشتر احساس 
نزدیکی می کند. »پیغام گیر« عنوان یکی از 
آیتم های برنامه »این مردم نازنین« است که 
در آن امیرحسین مدرس با یکی از دوستان 
و آشنایان تماس می گیرد تا آخرین لحظات 
تعطیلات را با هم بگذرانند، مدرس درباره 
روزهای جمعه خود اظهارکرد: چون بسیار 
پرمشغله هستم، البته نه کار تصویر و از سال 

۹۶ کار تصویری را کنار گذاشتم، بیشتر درگیر 
پژوهش و تصحیح نسخه های خطی و انتشار 
آنها هستم. در پایان گوینده برنامه از »مشتاق 
دیدار« برای دیدار دوستان قدیمی ابراز دلتنگی 
کرد و گفت: بسیار مشتاق دیدار دوستان قدیمی 
در همان حال و هوا خاطره انگیز گذشته هستم، 
اگرچه امروزه ارتباطات بسیار گسترده تر شده 
است و ما می توانیم با تلفن و یا تماس تصویری 
به راحتی با دوستانمان ارتباط برقرار کنیم ولی 
به نظر من این ارتباطات هرگز جایگزین دیدار 
رخ به رخ و صرف یک چای در کنار هم نمی شود. 
»مشتاق دیدار« روزهای شنبه تا چهارشنبه 
ساعت ۱۳و۳۰ دقیقه به تهیه کنندگی مژگان 
فرزین و با اجرای امیرحسین مدرس پخش 
می شود. برنامه »این مردم نازنین« هم روزهای 
جمعه ساعت ۱۲و۳۰ دقیقه راهی آنتن رادیوصبا 

می شود.

امیرحسین مدرس: 

 سال هاست از کار 
تصویر فاصله گرفته ام

 بازگشت صابر ابر به تئاتر
 صابر ابر بازیگر و کارگردان تئاتر پس از 
گذشت ۵ سال، با نمایش »امشب به صرف 
بورش و خون« نوشته مهدی یزدانی خرم به 
صحنه تئاتر بازمی گردد. صابر ابر »امشب 
به صرف بورش و خون« را که توسط مهدی 
یزدانی خرم با نگاهی به رمان »نازنین« شاهکار 
فئودور داستایوفسکی اقتباس شده است، 
روی صحنه می برد. »نازنین« با ترجمه یلدا 
بیدختی نژاد توسط نشر چشمه به چاپ رسیده 
است و یکی از شناخته شده ترین آثار نویسنده  
تاریخ ساز روس محسوب می شود که در سال 
۱۸۷۶ در اوج پختگی و ۵ سال قبل از مرگش، 
آن را نوشت. صابر ابر در »امشب به صرف بورش 
و خون« در مقام بازیگر و طراح حضور دارد و 
امیرسپهر تقی لو مجری طرح این نمایش است. 
اطلاعات تکمیلی اعم از تاریخ و مکان اجرا و 
همچنین عوامل »امشب به صرف بورش و 

خون« به زودی اعلام می شود.

 کنسرت »ساکت« در تبریز 
کیوان ساکت، آهنگساز و نوازنده موسیقی 
ایرانی طی روزهای آینده به همراه گروه 
»وزیری« در تبریز کنسرت برگزار می کند. 
به گزارش روابط عمومی کنسرت، کیوان 
ساکت نوازنده و آهنگساز گفت: گروه »وزیری« 
سه شنبه ۲۳ آبان در سالن پتروشیمی تبریز 
در ۲ سانس به اجرای برنامه می پردازد. این 
کنسرت به خوانندگی اتابک عطری در ۲ بخش 
موسیقی آذری و فارسی اجرا می شود. وی 
افزود: در این کنسرت ۶ آهنگ از ساخته های 
من و پنج قطعه آذری برای مخاطبان اجرا 
می شود که عنوان برخی از قطعات دریا، یادگار، 
گل های افسرده، شادی آزادی، هامون است. 
این نوازنده پیشکسوت اضافه کرد: در این 
کنسرت از سازهای دف، تار، عود، تار باس، 
قانون، فلوت، کمانچه استفاده می شود. ضمن 
اینکه سیاوش ساکت، مهدی غلامی، فرنوش 
باقری، علی محمدی، مرجان مهربان، ارغوان 
منتظری، اشکان مرادیاز اعضا و نوازندگان 

گروه هستند.

  نخست وزیر ارمنستان اظهارکرد که به  رغم روابط تیره 
با جمهوری آذربایجان همچنان امیدوار است کشورش 
توافقنامه صلح را با باکو طی ماه های آینده امضا کند. 
»نیکول پاشینیان« نخست وزیر ارمنستان در نشست 
صلح پاریس اقدامات ماه سپتامبر جمهوری آذربایجان 
در قره باغ را به باد انتقاد گرفت و باکو را به »لفاظی های 
ضدارمنستانی« متهم کرد. خبرگزاری تاس به نقل از 
پاشینیان نوشت: با این حال، ارمنستان امیدوار است که 
توافقنامه صلحی را با جمهوری آذربایجان براساس سه 

اصل توافق شده در حین مذاکرات بروکسل امضا کند. طبق 
گفته های نیکول پاشینیان، این سه اصل شامل این موارد 
می شوند؛ جمهوری آذربایجان تمامیت ارضی ارمنستان را 
به رسمیت بشناسد، محدودکردن مرزها براساس اعلامیه 
»آلما آتا« در سال ۱۹۹۱ و بازکردن شریان های حمل ونقل 
در منطقه بر اساس اصول حاکمیتی، قانونمندی، برابری و 
عمل متقابل. در ماه سپتامبر، جمهوری آذربایجان در یک 
حمله برق آسا کنترل قره باغ را به دست گرفت و تقریبا همه 
ساکنان محلی را وادار به فرار به ارمنستان کرد. بیش از 

۱۰۰ هزار الی ۱۲۰ هزار نفر جمعیت ارمنی قره باغ تا پایان 
سپتامبر این منطقه را ترک کردند. مقامات قره باغ اعلام 
کردند که جمهوری خودخوانده قره باغ را که به رسمیت 
شناخته نشده، از اول ژانویه ۲۰۲۴ وجود نخواهد داشت. 
ایروان و باکو در سال ۲۰۲۲ با میانجیگری روسیه، اتحادیه 
اروپا و ایالات متحده درباره توافق صلح آینده گفت وگو 
کردند. هم »نیکول پاشینیان« و هم »الهام علی اف« 
رئیس جمهوری آذربایجان گفته اند که یک معاهده صلح 

ممکن است تا پایان سالجاری میلادی امضا شود.

 سخنگوی کرملین تاکید کرد: تحریم های ضدروسی 
غرب تاثیر زیانبار معکوسی بر اعمال کنندگان این تحریم ها 
گذاشته و منجر به این شده که روسیه صنایع خودش را 
توسعه دهد. دیمیتری پسکوف، تاکید کرد: »بسیاری 
درک کرده اند و برایشان روشن شده که در درجه نخست، 
تحریم ها به ضرر اعمال کنندگان آنها اثر گذاشته و در درجه 
دوم نیز آنقدر که تصور می شد دردناک نبودند و ما را به 
سمت تقویت پتانسیل های خودمان هدایت کردند.« این 
سخنگوی کاخ ریاست جمهوری روسیه این اظهارنظر را 
در پاسخ به پرسشی درباره قطعنامه تصویب شده از سوی 

پارلمان اروپا مطرح کرد؛ قطعنامه ای که موضوعش وضع 
تحریم های شدیدتر علیه مسکو بود، اما در عین حال با 
توقیف دارایی های شخصی روس ها همچون خودروهای 
شخصی آنها مخالفت و استدلال کرد: »تشدید این تدابیر 
تا این میزان بی اعتبارکننده هدف و ابزار تحریم ها است.« 
سرگئی لاوروف، وزیر امور خارجه روسیه هم اعلام کرده 
بود که شرکت های حوزه اتحادیه اروپا به دلیل تحریم هایی 
که این قاره به بهانه جنگ در اوکراین اعمال کرد، متحمل 
دست کم ۲۵۰ میلیارد یورو ضرر شدند. او ادامه داد: این 
برآوردها با این حال »بسیار محافظه کارانه« هستند در 

نتیجه هزینه واقعی تحریم های یکجانبه می تواند حتی 
فراتر از اینها باشد. لاوروف تصریح کرد: تصمیم اتحادیه 
اروپا برای قطع روابطش با روسیه این اتحادیه را »به واردات 
گران قیمت انرژی از آمریکا« وابسته ساخت و در آن بحران 
صنعتی ایجاد کرد. او اضافه کرد:  »حملات تروریستی« به 
خط لوله های انتقال گاز نورداستریم در سپتامبر ۲۰۲۲ به 
تمامی امیدها برای آن جریان گاز مقرون به صرف روسیه 
به اقتصادهای اتحادیه اروپا مجددا بازیابی شود، پایان داد. 
لاوروف گفت: »غرب تصمیم به از بین بردن اقتصاد جهان به 

این بهانه که به روسیه درس عبرت بدهد، گرفت.« 

»پاشینیان« به امضای توافقنامه صلح با باکو امیدوار است

دیمیتری پسکوف: 
تحریم های غربی ها به ضرر خودشان تمام شد

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش
دونالد ترامپ:

 جنگ غزه باید ادامه پیدا کند!
 رئیس جمهور سابق آمریکا به رغم افزایش قربانیان 
و شهدای غزه، با حمایت از رژیم صهیونیستی گفت که 
جنگ باید ادامه پیدا کند! به گزارش مهر به نقل از هیل، 
در ادامه حمایت دولت و نظام سیاسی حاکم در آمریکا از 
جنایت های رژیم صهیونیستی در نوار غزه، دونالد ترامپ، 
رئیس جمهور سابق این کشور به رغم تشدید نگرانی ها 
درباره افزایش شمار شهدای غزه، اظهارکرد: »جنگ 
اسرائیل و حماس باید ادامه یابد تا نتیجه اش مشخص 
شود!« ترامپ افزود: جنگی جریان دارد و احتمالا باید 
آن را رها کنیم که ادامه یابد. باید این کار را کنیم چون 
انسان های زیادی در حال کشته شدن هستند! مقامات 
ارشد ایران و محور مقاومت بارها تأکید کردند که از 
مبارزه مقاومت فلسطین علیه رژیم صهیونیستی حمایت 
می کنند، اما عملیات طوفان الاقصی، عملیاتی کاملا 
فلسطینی بود و هیچکدام از اعضای محور مقاومت از زمان 
و اجرای این عملیات اطلاع نداشتند. با این حال ترامپ 
در ادامه ادعای خود، تهران را به حمایت مالی از جنبش 
مقاومت اسلامی فلسطین متهم کرد و مدعی شد: )این 
جنگ( نباید شروع می شد. هیچ راهی برای آغاز دوباره آن 
وجود نداشت چون ایران پول نداشت. ایران )این جنگ( 
را هدایت می کند، آنها خیلی زیرک و باهوش هستند 
و این جنگ را هدایت می کنند و باید کار تمام شود! 
ترامپ مدعی شد که در صورت حضور او در رأس قدرت 
در آمریکا، جنگ بین اسرائیل و حماس در نمی گرفت و 
دلیلش هم رویکرد سختگیرانه و تند او در قبال ایران است. 
به گفته رئیس جمهور سابق آمریکا، نفرت فلسطینیان 
از اسرائیلی ها، تنش را وخیم تر کرده است. وی ادامه 
داد: هیچ نفرتی مشابه نفرت فلسطینیان از اسرائیلی ها 
وجود ندارد. گاهی اوقات باید شرایط )جنگ( را به حال 
خودش رها کنید و منتظر پایان بمانید! ترامپ در دوران 
ریاست جمهوری همواره از رژیم صهیونیستی حمایت 
می کرد. به رسمیت شناختن بیت المقدس به عنوان 
مرکز رژیم صهیونیستی و همچنین »توافق ابراهام« 
که براساس آن سازش کشورهای عربی امارات، بحرین، 
سودان و مغرب با رژیم صهیونیستی در سپتامبر ۲۰۲۰ 
در واشنگتن به امضا رسید، از جمله این حمایت ها بود. 
با این حال، او پس از عملیات »طوفان الاقصی« حماس 
علیه رژیم صهیونیستی، حزب ا... لبنان را »بسیار باهوش« 
توصیف و به شدت از بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم 
صهیونیستی انتقاد کرد. ترامپ بیان داشت: اسرائیل در 
حوزه روابط عمومی باید بهتر عمل کند! کاخ سفید و دولت 
جو بایدن، رئیس جمهور کنونی آمریکا در حمایت خود از 
رژیم صهیونیستی مصمم هستند. ترامپ نامزد پیشتاز 
حزب جمهوری خواه در انتخابات ریاست جمهوری 
۲۰۲۴ آمریکا و در حال حاضر با اختلافی قابل توجه از 

سایر نامزدها به ویژه »بایدن« پیش است. 

مدیرکل سازمان جهانی بهداشت: 

هر10دقیقهیککودکدرغزهکشتهمیشود
کوتــــاه

 مدیرکل سازمان جهانی بهداشت ضمن بیان اینکه به طور 
متوسط هر ۱۰ دقیقه یک کودک در نوار غزه کشته می شود، 
هشدار داد هیچ کجای غزه امن نیست و هیچکس در امنیت 
نیست. »تدروس آدهانوم« گفت: به طور متوسط یک کودک 
در هر ۱۰ دقیقه در نوار غزه کشته می شود. وی افزود: نیمی 
از ۳۶ بیمارستان غزه و دو سوم مراکز مراقبت های اولیه از کار 
افتاده اند و آن هایی که همچنان مشغول فعالیت هستند، با 
حجمی بسیار بیشتر از ظرفیت مواجه اند. آدهانوم سیستم 
بهداشت و درمان غزه را در آستانه فروپاشی توصیف کرد. او در 
توصیف وضعیت غزه اظهارکرد: راهروهای بیمارستان ها مملو 
از مجروحان، بیماران و افراد در حال مرگ است و سردخانه ها 
پر شده است. جراحی بدون بیهوشی )انجام می شود(. ده ها 
هزار آواره در بیمارستان ها پناه گرفته اند. به گزارش رویترز، 
مدیرکل سازمان جهانی بهداشت گفت: از هفتم اکتبر )۱۵ 
مهر( آغاز درگیری ها در غزه، سازمان جهانی بهداشت ۲۵۰ 
حمله به مراکز بهداشت و درمان در غزه و کرانه باختری را 
تایید کرده است. در آغاز نشست شورای امنیت سازمان 
ملل، یک دقیقه سکوت برای غیرنظامیان کشته شده در 
درگیری ها و همچنین ۱۰۱ نفر از کارکنان آنروا )آژانس 
امدادرسانی و کاریابی سازمان ملل برای آوارگان فلسطینی( 

که جان خود را از دست داده اند، برگزار شد. تدروس آدهانوم 
در این نشست همچنین بزرگ شدن در دوران جنگ در 
اتیوپی را یادآوری کرد و افزود: آنچه کودکان غزه تجربه 

می کنند را درک می کنیم. وی گفت: صدای شلیک گلوله، 
و گلوله هایی که در هوا سوت می کشند، بوی دود پس از 
اصابت گلوله ها، گلوله های ردیاب در آسمان شب، ترس، 
درد، فقدان--این ها در طول زندگی با من مانده است.  آنروا 
جنگ غزه را مرگبارترین درگیری برای سازمان ملل توصیف 
کرده است. آخرین گزارش ها حاکی است که تعداد قربانیان 
حملات رژیم صهیونیستی در غزه به ۱۱ هزار و ۷۸ شهید و 
۲۷ هزار و ۴۹۰ زخمی رسیده است. از میان این شهدا، چهار 
هزار و ۵۰۶ نفر کودک، سه هزار و ۲۷ نفر زن، و ۶۷۸ نفر هم 
سالمند هستند. دفتر رسانه ای دولت در غزه جمعه از شهادت 
۱۳ فلسطینی و برجا ماندن ده ها زخمی در بمباران مجتمع 
پزشکی »الشفاء« توسط اشغالگران خبر داد. جنگنده های 
اسرائیلی تنها صبح جمعه چهار حمله به درمانگاه های 
صحرایی این بیمارستان داشتند. تانک های زرهی ارتش 
رژیم اشغالگر بیمارستان های »الرنتیسی« و »النصر« برای 
کودکان و دو بیمارستان دیگر فعال در حوزه چشم پزشکی 
و سلامت روان را از هر طرف به محاصره درآورده اند. به گفته 
منابع خبری، هزاران بیمار، کارکنان بیمارستان، کادر درمان 
و آوارگان بدون آب و غذا در بیمارستان ها گرفتار شده و هر 

لحظه در معرض خطر مرگ قرار دارند.

کره شمالی: 
 آمریکا باید به روابط جدید 

پیونگ یانگ و مسکو عادت کند
 وزارت خارجه کره شمالی اظهارات وزیر خارجه آمریکا 
درباره روابط پیونگ یانگ و مسکو را محکوم کرد. به گزارش 
رویترز، وزارت خارجه کره  شمالی در بیانیه ای اظهارات 
آنتونی بلینکن، وزیر خارجه آمریکا که گفته بود روابط نظامی 
پیونگ یانگ و مسکو »فزاینده و خطرناک« است را محکوم و 
تاکید کرد که این اظهارات صرفا به تنش ها دامن خواهد زد. 
بلینکن روابط نظامی بین روسیه و کره شمالی را روبه  افزایش 
و خطرناک توصیف و از پکن خواست تا پیونگ یانگ را مهار 
کند! وزارت خارجه کره شمالی این اظهارات را »غیرمسئولانه و 
تحریک آمیز« توصیف و تاکید کرد که چنین اظهاراتی »صرفا 
به تشدید تنش های سیاسی و نظامی خطرناک در شبه جزیره 
کره و منطقه منجر خواهد شد.« در ادامه بیانیه وزارت خارجه 
کره شمالی آمده است: آمریکا باید به واقعیت تازه روابط بین 
کره شمالی و روسیه عادت کند. مسکو و پیونگ یانگ متحدان 
تاریخی یکدیگر محسوب می شوند. روسیه به دلیل عملیات 
نظامی در اوکراین و کره شمالی نیز به دلیل در اختیارداشتن 
تسلیحات هسته ای و برنامه موشکی، تحت تحریم های 
بین المللی هستند. همکاری نظامی فزاینده کره شمالی و روسیه 
به ویژه پس از سفر کیم جونگ اون، رهبر کره شمالی به روسیه 
و دیدار با ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور این کشور، به منشأ 

نگرانی اوکراین و متحدانش بدل شده است. 

 هند و آمریکا 
در مسیر امضای توافق های نظامی

 همزمان با دیدار وزرای ارشد و دیپلمات های عالی رتبه هند 
و آمریکا، دو کشور اعلام کردند که در مسیر امضای توافق های 
نظامی کلیدی به پیشرفت رسیده و گفتند: به دنبال گسترش 
همکاری در مواجهه با چالش های ژئوپلیتیکی هستند. به 
گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری رویترز، آنتونی بلینکن و 
لوید آستین، وزرای امور خارجه و دفاع آمریکا با سوبراهمانیام 
جایشانکار و راجناس سینگ همتایان هندی خود در دهلی نو و 
به عنوان بخشی از مذاکران »۲ + ۲« با محوریت منطقه آسیا-

اقیانوسیه دیدار کردند. دو کشور که زمانی در خلال جنگ سرد 
روبه روی هم قرار داشتند، اکنون بر روی توافق های جدی شامل 
تامین و ساخت موتور از سوی آمریکا برای جنگنده های هند 
همکاری دارند. معاون وزیر دفاع هند با اشاره به این دیدار گفت: 
توافق بین واحد هوافضای جنرال الکتریکز آمریکا و »هوانوردی 
هندوستان« در جریان است. وی افزود: ما در حال نهایی کردن 
توافق های تجاری و الزامات حقوقی لازم هستیم. واشنگتن 
پیشنهاد سیستم های نفربر ضربتی را داده و دهلی نو نیز تمایلش 
را برای این مساله اعلام کرده است. پیش از این گفت وگوها، 
وزیر دفاع آمریکا گفته بود که مهمتر از همه این است که 
دو دموکراسی بزرگ دنیا به تبادل نظرات پرداخته و اهداف 

مشترکی را در مواجهه با چالش های فوری جهانی یافته اند.

  سیاوش چراغی پور 
و پیشنهادی از »زیرخاکی«

 سیاوش چراغی پور که این روزها »ملاقات خصوصی« او به 
نمایش خانگی آمده از پیشنهادی برای بازی در سریالی تلویزیونی 
حکایت می کند و همچنین به تلویزیون پیشنهاد می دهد هوایِ 
مخاطبانش و فراگیر بودنِ آنتن خودش را داشته باشد. سیاوش 
چراغی پور گفت: مردم عاشق چهره های سینمایی کاربلد هستند 
من دوست دارم این چهره ها را دوباره در تلویزیون ببینم. اما 
یک پیشنهادی برای آقای جبلی و همکاران شان دارم. به نظرم 
باید پای گفت وگوهای هنرمندان واقعی تلویزیون بنشینند نه 
مدیران و آمار و ارقام؛ آن موقع می توانند تصمیمات بهتری 
بگیرند. چراغی پور خاطرنشان کرد: اگر قرار است مردم مثل 
چند سال قبل پای تلویزیون بنشینند باید خودشان را به ذائقه 
و سلیقه مردم نزدیک تر کنند. وقتی کارهای گذشته نوستالژی 
می شوند و در بازپخش های متعدد هم طرفداران خاص خودشان 
را دارند یعنی باید از آن هنرمندان قدیمی استفاده شود. مردم 
دوست دارند خودشان را در سریال های تلویزیون ببینند. قبلا 
این اتفاق می افتاد و این روزها کمتر؛ از افراد کاربلد که سلیقه 
مردم را می شناسند و توان برنامه سازی دارند استفاده شود نه 
کسانی که سلیقه خودشان را به سلیقه مخاطبان ترجیح می دهند. 
این بازیگر سینما و تلویزیون تأکید کرد: خوشحالم می شنوم که 
برخی از سریال های خاطرانگیز دوباره ساخته می شوند از سریال 
»پایتخت« و »زیرخاکی« که خاطرات قشنگی را برای مردم 
رقم زده است. خوشبختانه از سمتِ »زیرخاکی« پیشنهادی 
شد، اما هنوز مشخص نیست. امیدوارم این سریال هایی که 
مردم آنها را دوست دارند ساخته شوند. تلویزیون فراگیرترین 
مدیوم است و اگر قدر مخاطبان و علاقه مندان به این رسانه 
را ندانیم حتما اتفاقات ناخوشایندی خواهد افتاد و با ریزش 
مخاطب مواجه می شویم. وی اشاره کرد: مدیران در تلویزیون 
بایستی کارشناسان واقعی از اهالی فرهنگ و هنر را دورهم 
جمع کنند به یاری حوزه تولید، تهیه و کارگردانی و در حوزه 
فیلمنامه نویسی بیایند. کسانی که نام شان می آید مردم به آنها 
اعتماد دارند و با خود می گویند حتما این سریال و برنامه ای که 
در راه است بابِ سلیقه ما خواهد بود. چون پیش از این بارها از 
آن کارگردان، تهیه کننده و نویسنده کارهای خوبی دیده اند. 
اگر نتوانیم متناسب با سلیقه و ذائقه  مردم پیش برویم حتما آن 
مخاطب را از دست خواهیم داد. در واقع باید پاسخگوی نیازهای 
امروز جامعه مان باشیم. چراغی پور در پایان این نکته را هم مطرح 
کرد که برخی می گویند دستمزد نجومی در نمایش خانگی وجود 
دارد و به این خاطر تلویزیون نمی تواند پا به پای پلتفرم ها پیش 
برود، این طور نیست. حداقل من ندیدم که این دستمزدها چنین 
فاصله های نجومی که می گویند داشته باشد. حتی تجربه ای که 
من داشتم دستمزدمان گاهی از تلویزیون کمتر هم بوده است و 
اصلا هم اعتقاد ندارم هنرمند تلویزیون با هنرمند نمایش خانگی 
تفاوتی داشته باشد. مردم دنبالِ سریال و برنامه خوب  هستند و 

هرجا آن را پیدا کنند تماشاگرش می شوند.

فرهاد قائمیان مطرح کرد

پیشنهادهاییبرایحمایتازافراددارایمعلولیت


